

PRIORITY PURCHASE FOR ANNUAL AWARD ACHIEVERS

Dear NETs and AGMs,

Greetings from Nefful International.

Thank you for your continued support and anticipation for our products! As part of the exclusive privileges for annual award winners, those who have achieved the AGM Decamillion Master Performance Award and above will be granted priority purchase rights for new product launches in the coming year. Beginning January 2025, the process for priority purchases of monthly new arrivals will be as follows. Please take note:

1. **Order Submission Period:** Orders for priority purchases must be submitted from the announcement date of the new arrivals until 5:00 PM on the business day before the product launch. Late submissions will be considered a forfeiture of the priority purchase privilege.
2. **Submission Methods:** Priority purchase orders can be submitted in person, by email, or by fax.
3. **Purchase Limit:** Each new product is limited to 2 items per person (regardless of color/size).
4. **Order Processing:** Once payment for the priority purchase order is completed, the product may be collected. Please note that once the order is submitted, no changes or order combinations will be accepted. If you wish to enjoy any special offers for the month, please indicate them when submitting the order.

Thank you once again for your continued support and anticipation!

12.31.2024

年度得獎者專屬禮遇之首購資格

親愛的領袖、區總您好：

感謝您對公司商品的期待與支持！在年度得獎者專屬禮遇中，千萬業績獎以上的得獎者將可獲得下一年度新品上市的首購資格。2025 年 1 月起，每月新品首購辦法如下，敬請知悉：

1. **首購訂單提交期間**：自新品公告日起至上市前一個工作日的下午 5 點前。逾期未提交者，視同放棄首購資格。
2. **提交方式**：可透過現場、郵件或傳真訂單方式提交首購訂單。
3. **限購數量**：每項新品限購 2 件（不分顏色/尺寸）。
4. **訂單處理**：完成首購訂單的付款後，即可取貨。請注意，訂單一旦提交，恕不接受更改或合併訂單。如需享當月的任何特惠活動，請在提交首購訂單時註明。

再次感謝您一直以來的支持與期待！

12.31.2024